

2025 年度小一入学统一派位选校名单
Choice of Schools List for Central Allocation (Primary One Admission 2025)

选校编号 Choice Code	学校名称 Name of School	授课时间 Session	学校类别 School Type	资助类别 Finance Type	宗教 Religion	**暂定统一派位学额 Provisional Number of Places for Central Allocation	学校地址 (电话号码) School Address (Telephone Number)
8001	凤溪第一小学 (S) Fung Kai No. 1 Primary School	全日 whole-day	男女 co-ed	资助 aided		40	新界上水马会道 19 号及 15 号 (2670 9353) 19 & 15 Jockey Club Road, Sheung Shui, NT
8002	凤溪创新小学 (S) (P) Fung Kai Innovative School	全日 whole-day	男女 co-ed	资助 aided		41	新界上水马会道 19 A 号 (2639 2201) 19A Jockey Club Road, Sheung Shui, NT
8003	香海正觉莲社佛教陈式宏学校 (S) (#9) HHCKLA Buddhist Chan Shi Wan Primary School	全日 whole-day	男女 co-ed	资助 aided	佛教 Buddhism	41	新界上水彩园邨 (2671 6665) Choi Yuen Estate, Sheung Shui, NT
8004	香海正觉莲社佛教正慧小学 (S) (P) HHCKLA Buddhist Wisdom Primary School	全日 whole-day	男女 co-ed	资助 aided	佛教 Buddhism	51	新界上水清城路 6 号 (2668 9088) 6 Ching Shing Road, Sheung Shui, NT
8005	石湖墟公立学校 (S) (P) Shek Wu Hui Public School	全日 whole-day	男女 co-ed	资助 aided		42	新界上水天平邨 (2672 1274) Tin Ping Estate, Sheung Shui, NT
8006	上水惠州公立学校 (S) (P) Wai Chow Public School (Sheung Shui)	全日 whole-day	男女 co-ed	资助 aided		53	新界上水天平路 51 号 (2673 1183) 51 Tin Ping Road, Sheung Shui, NT
8007	育贤学校 (S) (P) Yuk Yin School	全日 whole-day	男女 co-ed	资助 aided		24	新界上水马会道 (近石湖墟) (2672 9917) Jockey Club Road, Sheung Shui, NT (Near Shek Wu Hui)
8008	金钱村何东学校 (S) Kam Tsin Village Ho Tung School	全日 whole-day	男女 co-ed	资助 aided		39	新界上水金钱村 (2670 3849) Kam Tsin Village, Sheung Shui, NT
8009	东莞学校 (S) Tung Koon School	全日 whole-day	男女 co-ed	资助 aided		39	新界上水马会道 (近石湖墟) (2670 0334) Jockey Club Road, Sheung Shui, NT (Near Shek Wu Hui)
8010	圣公会荣真小学 (S) SKH Wing Chun Primary School	全日 whole-day	男女 co-ed	资助 aided	基督教 Protestantism/ Christianity	42	新界粉岭吉祥街 3 号 (2670 3338) 3 Kat Cheung Crescent, Fanling, NT
8011	曾梅千禧学校 (S) (P) Tsang Mui Millennium School	全日 whole-day	男女 co-ed	资助 aided		52	新界上水清城路 1 号 (2670 3111) 1 Ching Shing Road, Sheung Shui, NT
8012	李志达纪念学校 (S) (P) Lee Chi Tat Memorial School	全日 whole-day	男女 co-ed	资助 aided		53	新界上水石湖墟天平路 30 号 (2673 8581) 30 Tin Ping Road, Shek Wu Hui, Sheung Shui, NT
8013	东华三院港九电器商联会小学 (S) TWGHS HK & KLN E.A.M.A. Ltd. School	全日 whole-day	男女 co-ed	资助 aided		65	新界上水智昌路 2 号 (2672 3285) 2, Chi Cheong Road, Sheung Shui, NT
8014	东华三院马锦灿纪念小学 (S) (P) TWGHS Ma Kam Chan Memorial Primary School	全日 whole-day	男女 co-ed	资助 aided		64	新界上水清城路 2 号 (2671 1071) 2 Ching Shing Road, Sheung Shui, NT

家长在填写「选择学校表格」时，可于甲部填写香港任何官立或资助小学；而在乙部则必须填写住址所属学校网的「统一派位选校名单」内的学校。
When filling in Part A of the "Choice of Schools Form", parents may select any government or aided primary schools in Hong Kong. Parents should make their choices strictly from the "Choice of Schools List" of their home net when filling in Part B.

备注 Remarks

- ** 此栏显示按各学校的暂定开办小一班级数目，计算自行分配学位阶段后的剩余学额；该数目属暂定性质，会因应统一派位阶段的实际需求而调整。另一方面，学校最终开办小一班级的数目亦须根据既定准则视乎实际需要而定。
This column shows the number of remaining P1 places of each school after the Discretionary Places Admission stage, which is basically calculated according to the provisional number of P1 classes of the school. The figure is provisional in nature and is subject to adjustment based on the actual demand at the Central Allocation stage. Besides, the actual number of P1 classes approved for a school is determined according to the established criteria taking into account the actual demand.
- S 学校实施小班教学，基本每班派位名额为 25 人。若在统一派位阶段有实际的需要，学校每班或需加派学生。小班教学着眼教学策略，涉及教学带动的分组法，学校实施小班教学会按学习目标和学生需要订定教学组的大小和数目；每班派位人数不应也不须和教学组的大小划上等号。
The school practises small class teaching with the number of school places for allocation being basically 25 students per class. Subject to the actual need at the Central Allocation stage, the school may be allocated more students per P1 class. Small class teaching is more concerned with the teaching and learning strategy and involves teaching setting or grouping driven by teaching considerations. Schools implementing small class teaching may have different sizes of grouping and different numbers of groups subject to the learning objectives and students' needs. The number of students allocated per class should not and need not be taken as equivalent to the grouping.
- P 该校具备有部分可供肢体伤残学生使用的设施，有关详情请直接向学校查询。
The school is equipped with some facilities for the children with physical disability. For details, please contact the school direct.
- #9 该校已获分配位于古洞北新发展区第 29 区拟建之小学校舍，拟建校舍落实及实际完工日期须视乎不同因素，包括公众咨询、立法会财务委员会就有关拨款申请的审批结果、以及建筑进度等。有关详情请直接向学校查询。
The school has been allocated the proposed primary school premises at Area 29, Kwu Tung North New Development Area. The actual completion date of the proposed school premises is subject to various factors including public consultation, funding approval of Finance Committee of the Legislative Council, and construction progress, etc. For details, please contact the school direct.